
Rozmawiali o żegludze śródlądowej i turystyce 
wodnej
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W Solcu Kujawskim odby?o si? spotkanie zespo?u ds. ?eglugi ?ródl?dowej i turystyki wodnej Regionalnego 
Zarz?du Gospodarki Wodnej w Gda?sku. Mówiono mi?dzy innymi o soleckich inwestycjach zwi?zanych z Wis?? 
tj. planowanej budowie nabrze?a prze?adunkowego, czy zagospodarowaniu terenów nadwi?la?skich na cele 
sportowe i rekreacyjne. W wyst?pieniu przedstawiciela naszej gminy pojawi? si? te? w?tek budowy na Wi?le 
platformy multimodalnej Bydgoszcz – Solec Kujawski. Z kolei przedstawiciel urz?du marsza?kowskiego w 
Toruniu mówi? o inwestycjach wodnych, które znalaz?y si? w strategii województwa. Dyskutowano równie? o 
konieczno?ci turystycznego wykorzystania Wis?y, umo?liwieniu na drogach wodnych ?eglugi nocnej. 
Zaprezentowano tak?e prowadzone dzia?ania oraz plany Pa?stwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie 
zwi?zane z ?eglug?, w szczególno?ci na terenie województwa kujawsko-pomorskiego. Po spotkaniu uczestnicy 
udali si? na solecki przyczó?ek przeprawy promowej.
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